

GreenProtect®

EN- The Green Protect Silverfish Trap is an effective glueboard which is used to detect the presence of silverfish without the use of insecticides, including the long-tailed silverfish.



Directions of use:

1. Carefully remove the cover paper from the glued area
2. Place one tablet in the centre of the glued area
3. Fold the trap into shape by following the pictorial instructions
4. Position the trap directly on the floor, mainly in humid areas where you suspect or have seen silverfish
5. Replace the trap when full or every 8 weeks.

About the trap:

The Green Protect Silverfish Trap uses an innovative glue application technology to allow for more silverfish to be caught.

About Silverfish (*Lepisma saccharina*): Silverfish can be recognised by their silvery appearance and the two antennae on the front of their bodies. Silverfish can be up to 10mm long and can live for up to 5 years. Silverfish are a nocturnal pest and are therefore active at night. Silverfish thrive in moist, warm environments and can frequently be found in bathrooms, utility rooms, kitchens and lofts/attics. Silverfish hide in cracks and crevices, where they also lay their eggs.

About long-tailed Silverfish (*Ctenolepisma longicaudata*): The long-tailed silverfish is also known as the grey silverfish. This type of silverfish are approximately 12 – 18mm in size. They can be recognised by their grey and brown colour tones as they appear less silvery than the standard silverfish and their body is covered in more hairs. The long-tailed silverfish are also nocturnal and thrive in moist, warm environments including the bathroom, utility rooms, kitchens and lofts/attics.

How to get rid of silverfish: When your Green Protect Silverfish Trap has detected the presence of silverfish, you may need to implement measures to remove them. To remove silverfish from your home you can use the below simple, eco-friendly methods:

1. Keep targeted room ventilated and reduce humidity as much as possible. This could also be done with the use of a dehumidifier
2. Thorough and frequent vacuuming and cleaning helps reduce the presence of silverfish - remember the cracks and crevices!
3. As water accumulates in cracks and crevices, it provides favourable conditions for silverfish. Ensure you dry any surfaces after cleaning
4. If the problem persists, contact a professional pest controller

Contains: 2 traps. Active: 8 weeks.
For more advice, please contact us.

DE- Die Silberfischchen-Falle von Green Protect ist eine wirksame Klebefläche, die benutzt wird, um die Präsenz von Silberfischchen und Papierfischchen festzustellen, ohne Insektizide zu verwenden.



Gebrauchsanweisung:

1. Deckpapier vorsichtig vom Klebstoffbereich abziehen.
2. Eine Tablette in die Mitte des Klebstoffbereiches legen.
3. Die Falle entsprechend der Bildanleitung falten.
4. Die Falle direkt auf dem Boden platzieren, vor allem in feuchten Bereichen, wo sie Silberfischchen vermuten oder gesehen haben.
5. Tauschen Sie die Falle alle acht Wochen bzw. wenn sie voll ist aus.

Über die Falle:

Die Silberfischchen-Falle von Green Protect verwendet eine innovative Klebstoffauftragstechnik, mit der mehr Silberfischchen gefangen werden.

Über Silberfischchen (*Lepisma saccharina*): Silberfischchen erkennt man an ihrem silbernen Aussehen und den beiden Antennen auf der Vorderseite ihres Körpers. Silberfischchen können bis zu 10 mm lang werden und haben eine Lebensdauer von bis zu 5 Jahren. Silberfischchen sind nachtaktive Lästlinge. Silberfischchen gedeihen in feuchter, warmer Umgebung und sind häufig in Badezimmern, Hauswirtschaftsräumen, Küchen und auf Dachböden zu finden. Silberfischchen verstecken sich in Ritzen und Spalten, wo sie auch ihre Eier ablegen.

Über Papierfischchen (*Ctenolepisma longicaudata*): Papierfischchen gehören zur Familie der Silberfischchen. Sie werden etwa 12–18 mm lang. Man kann sie an ihrem grauen bis bräunlichen Farbton erkennen, denn sie sehen weniger silbrig aus als die typischen Silberfischchen und ihr Körper ist von mehr Haaren bedeckt. Auch die Papierfischchen sind nachaktiv und gedeihen in feuchten, warmen Umgebungen einschließlich Bad, Hausaltsräumen, Küchen und Dachböden.

So werden Sie Silberfischchen wieder los: Wenn Ihre Silberfischchen-Falle von Green Protect das Vorhandensein von Silberfischchen entdeckt hat, müssen Sie möglicherweise Gegenmaßnahmen ergreifen. Verwenden Sie die folgenden einfachen, umweltfreundlichen Methoden, um Silberfischchen fernzuhalten:

1. Befallene Räume gut lüften und Feuchtigkeit soweit wie möglich reduzieren. Dabei kann auch ein Luftentfeuchter hilfreich sein.
2. Gründliches und häufiges Staubsaugen und Putzen hilft, die Anwesenheit von Silberfischchen zu reduzieren – denken Sie an Ritzen und Spalten!
3. Da sich Wasser in Ritzen und Spalten ansammeln kann, bilden sich dort günstige Bedingungen für Silberfischchen. Achten Sie darauf, alle Oberflächen nach der Reinigung zu trocknen.
4. Wenn das Problem weiterhin besteht, wenden Sie sich an einen professionellen Kammerjäger.

Enthält: 2 Fallen. Aktiv: 8 Wochen.

Bitte setzen Sie sich mit uns in Verbindung, wenn Sie eine ausführliche Beratung wünschen.

V11219

GreenProtect®

PL- Pułapka Green Protect Silverfish Trap to płytka ze skutecznym lepem, która bez użycia środków owadobójczych umożliwia wykrycie obecności rybaka, w tym także gatunku *Ctenolepisma longicaudata*.



Instrukcja użycia:

1. Ostrożnie usunąć papier ochronny z miejsca pokrytego lepem.
2. Na środku lepu umieścić tabletkę.
3. Złożyć pułapkę, postępując zgodnie z instrukcjami na obrazkach.
4. Pułapkę należy następnie umieścić bezpośrednio na podłodze, zwłaszcza w wilgotnych pomieszczeniach, gdzie zaobserwowano lub podejrzewa się występowanie rybaka.
5. Pułapkę należy wymienić, gdy się zapelni lub po upływie 8 tygodni.

O pułapce:

Pułapka na rybaka Green Protect Silverfish Trap wykorzystuje innowacyjną technologię rozmieszczenia lepu, która umożliwia odłowienie większej liczby rybaków.

O rybiku cukrowym (*Lepisma saccharina*): Rybiki można rozpoznać po ich srebrzystym wyglądzie i dwóch czułkach z przodu ciała. Rybiki mierzą do 10 mm długości i żyją do 5 lat. Rybiki to szkodniki nocne i dlatego aktywne są właśnie w nocy. Rybiki najlepiej czują się w wilgotnym, ciepłym otoczeniu i często można je znaleźć w łazienkach, pomieszczeniach gospodarczych, kuchniach oraz w loftach i na strychach. Rybiki ukrywają się w pęknięciach i szczelinach, gdzie też składają jaja.

O gatunku *Ctenolepisma longicaudata*: Jest to rybek o dłuższych szczecinkach, zwany także rybkikiem szarym. Ten gatunek rybaka mierzy około 12 – 18 mm. Można go rozpoznać po szarobrazowym ubarwieniu; nie wydaje się on tak srebrzysty, jak typowy rybek, a jego ciało pokryte jest większą ilością włosków. Rybiki *Ctenolepisma longicaudata* to też szkodniki nocne, które najlepiej czują się w wilgotnych i ciepłych miejscach, takich jak łazienki, pomieszczenia gospodarcze, kuchnie, lofty i strychy.

Jak pozbyć się rybaków: Gdy pułapka Green Protect Silverfish Trap wykryje obecność rybaków, konieczne może być podjęcie działań w celu ich usunięcia. Aby pozbyć się z domu rybaków, można skorzystać z poniższych prostych i przyjaznych dla środowiska metod:

1. Pomieszczenie, w którym wykryto obecność rybaka, należy regularnie wietrzyć i możliwie jak najbardziej zmniejszyć jego wilgotność. Można w tym celu skorzystać z osuszacza powietrza.
2. Dokładne i częste odkurzanie oraz czyszczenie powierzchni pomagają ograniczyć występowanie rybaków – szczególnie uwagę należy zwracać na pęknięcia i szczeliny.
3. Woda gromadząca się w pęknięciach i szczelinach stanowi dla rybaków korzystne środowisko, dlatego czyszczone powierzchnie zawsze należy dokładnie osuszyć.
4. Jeśli problem się utrzymuje, należy skontaktować się ze specjalistą od zwalczania szkodników.

Zawartość opakowania: 2 pułapki. Skuteczność: 8 tygodni.

Zainteresowanych dodatkowymi informacjami prosimy o kontakt. [ktuj się z nami.](mailto:info@pelsis.com)

V11219